
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde torsdag den 12. september 2024, 
kl. 17.00-19.00 i Aktivitetssalen
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg, 
Gitte Hagelskjær Svart, Per Kofod, Malene Anna Znaty & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Anton Anker Bohn, Karina Holmberg

Dagsorden Tidsplan Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind-og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse:

Der er foretaget flere ansættelser — flere er 
vikariater. Vi er desuden i proces med at få 
ansat to faste stillinger — en pædagog og en 
lærer.

Økonomistatus er fornuftig — vi holder 
budgettet.

Der er udgået en elev og tilkommet to.

Udviklingen i elevfraværet for 2022-24 blev 
præsenteret.

Medarbejdere:

Der har været travlhed ffa årets start.

Elever:

Der bliver afholdt et elevrådskursus den 24. 
september. Kurset afholdes af en 
repræsentant ffa organisationen „Danske 
skoleelever”.

3. Proces vedrørende 
sammenlægning

17.20 Der er møde mellem bestyrelsesformænd og 
skoleforvaltningen i næste uge.



Drøftepunkt

Fast punkt vedrørende 
processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne.

Der er behov for en beslutning om, hvordan 
man laver klassedannelsespnncipper på tværs 
af de to skoler.

Blandt andet derfor vil der herfra være en 
forventning om, at der nedsættes en ad hoc 
bestyrelse

Hvis skolebestyrelsen skal have mulighed for 
en ordentlig forberedelse, er der desuden 
behov for et overblik over den kommende 
proces, herunder hvilke møder der indkaldes 
til

Vi vil fortsat gerne have en opdatering på den 
økonomi, der vil være forbundet med 
sammenlægningen

4. Skole-/ hjemsamarbejde. 
Revidering af princippet
Drøftepunkt

Sidste års fokusområde var 
skole-/hjemsamarbejde. 
Bestyrelsen besluttede på det 
tidspunkt at udskyde 
revideringen af principperne.

Drøftelse af viden og erfaringer.

./. BILAG: 
Principper for forældreansvar og 
samarbejde mellem skole/hjem

17.30 Principperne blev gennemgået

Under punktet "Samarbejdet mellem skole og 
hjem i øvrigt” er der behov for at gøre det 
mere aktivt

Derfor ændres anden bullet til.

Individuelle skole-hj em-samtaler, hvor der 
foregår en dialog med forældre og elev om 
elevens udbytte af undervisningen og elevens 
tnvsel samt inddrages i de tiltag der sættes i 
værk for at opnå målene

Tredje bullet kan desuden præciseres.

Andreas laver et nyt udkast, der kan 
behandles og besluttes på næste møde.

5. Principper for 
Meddelelsesbogen
Beslutningspunkt

Etablering af principper for 
Meddelelsesbogen.

./. BILAG:
Udkast til Principper

17.50 Prmcippeme blev gennemgået

Sætningen: ’Tnddrage elevens og forældrenes 
oplevelse og perspektiver ved skole- 
/hjemsamtaleme” giver anledning til 
forskellige fortolkninger Derfor vil den blive 
formuleret på ny til næste møde

6. Plan for revidering af principper
Beslutningspunkt

Plan for revidering af gældende 
principper og eventuelt nye

18.05 Udsat



principper.

Gældende principper kan findes 
her (i venstre margin).

Nye principper som er besluttet 
skal etableres dette skoleår:
- Digital dannelse og 
mobilprincipper
- Principper for sprog og adfærd

7. Høring af budget 2025
Beslutningspunkt

Udarbejdelse af høringssvar til 
budget 2025.

./. BILAG:
Forligstekst
Budgetmateriale

18.15 De forhold der blev kommenteret i 
bestyrelsens høringssvar er ikke taget med 
videre.

8. Henvendelse til bestyrelsen 
Drøftepunkt

Der er kommet en 
forældrehenvendelse til 
bestyrelsen vedrørende 
hjælpeprogrammer til ordblinde 
elever.

Der er et ønske om, at novle elever kan 
fortsætte med et tidligere hjælpeprogram.

Skolen er underlagt kommunens udbudsregler 
i forhold til den programpakke, vi bliver stillet 
til rådighed. Der er dog mulighed for at 
supplere denne programpakke — dette kan 
dog kun gøres for hele skolen. Prisen vil blive 
undersøgt nærmere.

Der er løbende behov for at sikre, at det 
udbudte program virker på alle platforme.

9. Punkter til kommende møder 
og aftaler

• Principper for Digital 
dannelse og mobilprincipper

• Ideudveksling til en strategi 
for synlighed og reklame for 
Åvangsskolen i forbindelse 
med skoleindskrivningen

• Den gode historie/månedens 
historie? - bestyrelsen

18:50 Godkendt

IC Eventuelt 18:55 
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